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ဇြန္ ၁၄၊ ၂၀၁၈ 
 
ဒုတိယအႀကိမ္ စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး 

လႊတ္ေတာ္ သက္တမ္း (၂)ႏွစ္ခြဲေက်ာ္ကာလ 
အတြင္း ၁၄ ႀကိမ္ေျမာက္ အစည္းအေဝး 
ၿပီးဆံုးခ်ိန္ထိ လံုးဝေမးခြန္းမေမးျမန္းေသာ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္တစ္ဦး ရွိေန 
ေၾကာင္း စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
႐ုံးမွ သိရသည္။

''လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝး က်င္းပေန 
တာဟာ ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးတိုးတက္ေရးနဲ႔ ျပည္သူ 
လူထုကုိအက်ဳ းိရိွေစမယ့္ ေမးခြန္းေတြ/အဆုိ 
ေတြ/ဥပေဒေတြ ေမးျမန္းေဆြးေႏြးၾကဖို႔ျဖစ္
ပါတယ္။ ကိုယ္စားလွယ္ေတြအေနနဲ႔လည္း 
မိမိတို႔ လုပ္ေဆာင္ရမယ့္တာဝန္ေတြကို ပိုမို 
ႀကိဳးစားေဆာင္ရြက္ၾကဖို႔ တိုက္တြန္းလိုပါ 
တယ္""ဟု စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ 
ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးသန္းက ေျပာသည္။

ထို႔ျပင္ လႊတ္ေတာ္ေရးရာေကာ္မတီမ်ား
အေနျဖင့္လည္း အစည္းအေဝးၿပီးဆံုးပါက 
မိမိတို႔ေကာ္မတီအလိုက္ ေဆာင္ရြက္ရမယ့္ 
ကိစၥရပ္မ်ားကို ေႂကြးက်န္မထားပဲ  ေဆာင္ 
ရြက္ၾကေစလိုေၾကာင္း၊   ေကာ္မတီဥကၠ႒မ်ား 
အေနျဖင့္လည္း အဖြဲ႕ဝင္မ်ားႏွင့္ညိႇႏႈိင္းကာ 
အစည္းအေဝးက်င္းပျခင္း၊ ကြင္းဆင္းေဆာင္ 
ရြက္ျခင္းမ်ားကို လႊတ္ေတာ္ကို တင္ျပကာ 
ေဆာင္ရြက္ၾကေစလိုေၾကာင္း ၎ကေျပာ 
သည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ (၁၄)ႀကိမ္ေျမာက္ ပံုမွန္အစည္း 
အေဝးၿပီးဆံုးခ်ိန္တြင္ ေမးခြန္းေပါင္း ၁၀၀၀ 
ေက်ာ္ ေမးျမန္းခ့ဲၾကၿပီး ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္း 

စစ္ကိုင္းတိုင္းလႊတ္ေတာ္၌  ေမးခြန္းတစ္ၾကိမ္မွ 

မေမးရေသးေသာ  ကိုယ္စားလွယ္တစ္ဦးရွိ

၇၉၈ ခု၊ ၾကယ္ပြင့္မျပေမးခြန္း ၃၂၇ ခုႏွင့္ 
အဆို ၂၁ ခုအနက္ ၁၇ ခုကို အတည္ျပဳခ့ဲၾက 
သည္။

လႊတ္ေတာ္၌ ေမးခြန္း ၂၀ ႏွင့္အထက္ 
အမ်ားဆုံးေမးျမန္းထားသူ ၉ ဦး၊ ေမးခြန္း ၅ ခု 
ေအာက္ အနည္းဆံုးေမးျမန္းထားသူ ၁၈ ဦး 
ႏွင့္ ေမးခြန္းလံုးဝေမးျမန္းျခင္းမရွိသူ ၁ ဦးတို႔ 
ရွိၿပီး ကိုယ္စားလွယ္တစ္ဦးခ်င္းစီအလိုက္ 
ေမးခြန္းေမးျမန္းမႈ၊ ေဆြးေႏြးမႈမ်ားကို 
မွတ္တမ္းတင္ထားရွိေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္႐ုံး 
မွ သိရသည္။

စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီးအျပင္ ဧရာဝတီ 
တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ အစည္းအေဝး 
၁၁ ႀကိမ္ေျမာက္ ၿပီးစီးခ်ိန္အထိလည္း ပန္း 
တေနာ္ၿမိဳ႕နယ္ အမွတ္(၁) တိုင္းေဒသႀကီး 
ကိုယ္စားလွယ္ ေမးခြန္းေမးျမန္းမႈ မရိွေသး 
ေၾကာင္း  ဧရာဝတီတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒ ဦးေအာင္ေက်ာ္ခိုင္က ဇြန္လ ၄ ရက္ 
က ေျပာထားသည္။ 
(ကုိးကား-မဇၥၽိမ)

ဇြန္ ၇ ၊ ၂၀၁၈

တနသၤာရီတိုင္းေဒသႀကီး အေသးစား 
ေငြေခ်းလုပ္ငန္းဆိုင္ရာ ဥပေဒမူၾကမ္းကို 
အမ်ားျပည္သူ ေလ့လာအႀကံျပဳႏိုင္ရန္ ဇြန္ 
လအတြင္း ရွင္းလင္းပြဲမ်ားလုပ္ရန္ ရည္မွန္း 
ထားေၾကာင္း တနသၤာရီတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးခင္ေမာင္ေအးက ေျပာ 
သည္။

လက္ရွိတြင္ လႊတ္ေတာ္ေကာ္မတီမ်ား 
က ေဆြးေႏြးေနဆဲျဖစ္ၿပီး လာမည့္ဇြန္လ 
တြင္ ခ႐ိုင္အလိုက္ ရွင္းလင္းမည္ဟု သိရ 
သည္။ အဆိုပါ ဥပေဒထြက္ေပၚလာပါက 
လက္ရွိ တိုင္းအတြင္းျဖစ္ေနသည့္ ေငြစု/ 
ေငြေခ်းကိစၥရပ္မ်ားေၾကာင့္ ျဖစ္ေနသည့္ 
ျပႆနာမ်ားကို အဓိကကာကြယ္ႏိုင္မည္ 
ျဖစ္ေၾကာင္း ၎က ဆိုသည္။

တိုင္းေဒသႀကီး အေသးစားေငြေခ်းလုပ္ 
ငန္းဆိုင္ရာ ဥပေဒ(မူၾကမ္း)ကို ၿပီးခဲ့သည့္ 
ဧၿပီလက စတင္ေရးဆြဲခဲ့ၿပီး ယခုႏွစ္အတြင္း 
အတည္ျပဳႏိုင္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း တိုင္းေဒသ 
ႀကီးလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးခင္ေမာင္ေအးက 
ေျပာသည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ တနသၤာရီတုိင္းလႊတ္ေတာ္ 
သက္တမ္း ၂ ႏွစ္ေက်ာ္အတြင္းယစ္မ်ဳိး ခြန္ 
ဥပေဒ၊ တိုင္းေဒသႀကီး စည္ပင္သာယာေရး 
ဥပေဒ၊ တိုင္းေဒသႀကီး ျပတိုက္ႏွင့္စာၾကည့္ 
တိုက္မ်ားဥပေဒစသျဖင့္ ဥပေဒေပါင္း ၁၂ ခု 
ကို အတည္ျပဳ ျပ႒ာန္းခဲ့ၿပီးျဖစ္ေၾကာင္း 
တိုင္းေဒသ ႀကီးလႊတ္ေတာ္ထံမွ သိရသည္။ 
(ကုိးကား- www.daweiwatch.com)

တနသၤာရီ အေသးစား
ေငြေခ်းလုပ္ငန္းဥပေဒ 
မူၾကမ္း ရွင္းလင္းပြဲမ်ား
ျပဳလုပ္မည္

ဓာတ္ပံု-မဇၥၽိမ
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၅၇

ဇြန္ ၁၆ ၊ ၂၀၁၈ 

အဂတိလိုက္စားမႈတိုက္ဖ်က္ေရး ေကာ္ 
မရွင္သို႔တိုင္ၾကားခံရေသာ ဧရာ၀တီတိုင္း 
ေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ၂ ဦး 
ႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး စစ္ေဆးေနသည့္ကိစၥမွာ 
ပါတီအတြင္းေရးသာျဖစ္ေၾကာင္း အမ်ဳိး 
သားဒီမိုကေရစီအဖဲြ႕ခ်ဳပ္ပါတီ၏ ေျပာေရး 
ဆိုခြင့္ရိွသူ ေဒါက္တာမ်ဳိးၫြန္႔က ေျပာသည္။

''စစ္ေဆးၿပီးပါၿပီ။ ကြၽန္ေတာ္တို႔ ဗဟို 
အလုပ္အမႈေဆာင္အဖဲြ႕ကို အစီရင္ခံၿပီးပါၿပီ။ 
တိုင္းလႊတ္ေတာ္ကို အေၾကာင္းၾကားစာပို႔ 
မွာပါ။ ရလဒ္ဘယ္လိုျဖစ္တယ္ဆိုတာ ထုတ္ 
ေျပာေလ့မရွိပါဘူး။ ပါတီအတြင္းေရးျဖစ္လို႔ 
ပါ""ဟု ေဒါက္တာမ်ဳိးၫြန္႔က ေျပာသည္။

ဧရာ၀တီတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 

ကိုယ္စားလွယ္ ၂ ဦးႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး တိုင္ 
ၾကားစာႏွစ္ေစာင္ကို အဂတိလိုက္စားမႈ 
တိုက္ဖ်က္ေရးေကာ္မရွင္မွ တိုင္းလႊတ္ေတာ္ 
သို႔ ျပန္လည္လႊဲေျပာင္းေပးခဲ့ကာ တိုင္ၾကား 
ခံရမႈအား အမ်ဳိးသားဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္ 
ပါတီဘက္မွ စစ္ေဆးခဲ့ျခင္း ျဖစ္သည္။

အဂတိတိုက္ဖ်က္ေရးေကာ္မရွင္က ျပန္ 
လည္ေပးပို႔သည့္  တိုင္ၾကားစာႏွစ္ေစာင္တြင္ 
အိမ္မဲၿမိဳ႕နယ္၊ အမွတ္(၂)တိုင္းေဒသႀကီး 
ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေအာင္ေက်ာ္ၿမိဳင္အား 
ေက်းရြာမီးလင္းေရးႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး ေငြ 
ေၾကးေကာက္ခံမႈကိစၥႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး လႊတ္ 
ေတာ္သို႔ ျပန္လည္ေပးပို႔သည့္ စာတစ္ေစာင္ 
ႏွင့္ က်န္တစ္ေစာင္မွာ မည္သည့္လႊတ္ေတာ္  
ကိုယ္စားလွယ္ဟု မထုတ္ျပန္ေသးဘဲ လႊတ္ 
ေတာ္ဖြံၿဖိဳးေရးရန္ပုံေငြကိစၥႏွင့္ ပတ္သက္ 

အဂတိလိုက္စားမႈတိုက္ဖ်က္ေရးေကာ္မရွင္သို ့  တိုင္ၾကားခံရေသာ 

တိုင္းကိုယ္စားလွယ္ ၂  ဦးကိစၥ  ပါတီအတြင္းေရးဟုဆို

ေၾကာင္း သိရိွရသည္။
ဧရာ၀တီတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 

ဥကၠ႒ ဦးေအာင္ေက်ာ္ခိုင္က တိုင္းေဒသႀကီး 
ကိုယ္စားလွယ္မ်ားနွင့္ပတ္သက္ၿပီး ''အဂတိ 
လိုက္စားမႈမေျမာက္ပါဘူး။ မပါ၀င္သင့္တဲ့ 
ကိစၥ ပါ၀င္တဲ့ကိစၥပါ။ လႊတ္ေတာ္ကိုလဲႊ 
တယ္။ ကြၽန္ေတာ္တို႔ဘက္က်ေတာ့ ပါတီမွာ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ကိုင္တြယ္တာ 
စစ္ၿပီးၿပီး။ ကြၽန္ေတာ္တို႔လႊတ္ေတာ္က လို 
အပ္တဲ့ အခ်က္အလက္ေတြ စုထားတယ္။ 
ကြၽန္ေတာ္တုိ႔က သတိေပးလုိ႔ပဲရတယ္။ အေရး 
ယူလို႔မရဘူး၊ ပါတီလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္မ်ားနွင့္ပတ္သက္ၿပီး ကိုင္တြယ္ခြင့္က 
ပါတီမွာရွိေနတာ""ဟု ေျပာသည္။  

(ကုိးကား- မဇၥၽိမ)

ဇြန္ ၁၆၊ ၂၀၁၈ 

စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး၊ ထီးခ်ဳိင့္ၿမိဳ႕နယ္ 
ရွိ ေက်ာက္မီးေသြးစီမံကိန္းအား ျပန္လည္ 
စိစစ္သင့္ေၾကာင္း စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ စိုက္ပ်ဳိးေရး၊ ေမြးျမဴေရး၊ သယံ 
ဇာတႏွင့္ သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္း 
ေရးေကာ္မတီ အဖြဲ႕ဝင္မ်ားက ေျပာသည္။

ထို႔ျပင္ သစ္ေတာစာခ်ဳပ္ပါစည္းကမ္း 
ခ်က္မ်ားကိုလိုက္နာရန္ႏွင့္ စီမံကိန္းအတြက္ 
အသံုးျပဳေသာ သစ္သံုးစြဲမႈမ်ားကိုလည္း 
သစ္ေတာဥပေဒႏွင့္အညီ လုပ္ကိုင္ေဆာင္ 
ရြက္ရန္လိုအပ္ေၾကာင္း အဖဲြ႕ဝင္တစ္ဦးျဖစ္ 
သူ ဦးေစာေမာင္က ေျပာသည္။

အဆိုပါ သစ္ေတာႀကိဳးဝိုင္းအတြင္းရွိ 
ေက်ာက္မီးေသြးစီမံကိန္းသည္ အိ(စ္ထ္)ရိန္း 
ဂ်ားမိုင္းနင္းကုမၸဏီမွ ဓာတ္သတၱဳအေသး 
စားထုတ္လုပ္ေနေသာ  စီမံကိန္းတစ္ခုျဖစ္ 
ၿပီး ခြင့္ျပဳနယ္နိမိတ္အက်ယ္ ၁၀၀ ဧကျဖင့္ 
ဟင္းလင္းဖြင့္တူးေဖာ္ျခင္း၊ ေျမေအာက္တူး 

ထီးခ်ဳိင့္ေက်ာက္မီးေသြးစီမံကိန္းအား  ျပန္စိစစ္သင့္ေၾကာင္း  သယံဇာတေကာ္မတီ  အႀကံဳျပဳ

ထီးခ်ဳိင့္ၿမိဳ႕နယ္၊ ဟသၤာႀကိဳးဝိုင္းအတြင္းရွိ ေက်ာက္မီးေသြးစီမံကိန္း။ (ဓာတ္ပံု- စစ္ကိုင္းတိုင္း MATA)

ေဖာ္ျခင္းနည္းစနစ္တို႔ ရရွိထားေၾကာင္း သိ 
ရသည္။

စီမံကိန္း အေကာင္အထည္ေဖာ္ရာတြင္ 
ယခင္ကလည္း လိႈဏ္ေခါင္းၿပိဳက်ခ့ဲၿပီး ယခု 
တူးေဖာ္ထားမႈသည္လည္း ခိုင္ခန္႔မႈအား 
နည္းေၾကာင္း ေကာ္မတီအဖြဲ႕ဝင္တစ္ဦးက 
ေျပာသည္။

ထီးခ်ိဳင့္ၿမိဳ႕နယ္၊ ျမေတာင္ေဒသ၊ ဟသၤာ 

ႀကိဳးဝိုင္းအတြင္းရွိ ေက်ာက္မီးေသြးသတၳဳ 
စီမံကိန္းအား စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္ စုိက္ပ်ဳ းိေရး၊ ေမြးျမဴေရး၊ သယံဇာတႏွင့္ 
သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရး ေကာ္ 
မတီႏွင့္ စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး MATA 
အဖြဲ႕တို႔ ေဖေဖာ္ဝါရီလအတြင္းက ကြင္း 
ဆင္းစစ္ေဆးခ့ဲၾကသည္။ 
(ကုိးကား-မဇၥၽိမ)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၅၇

ဇြန္ ၁၄၊ ၂၀၁၈ 

စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္၌ 
တိုင္းအစိုးရလိုဂိုေျပာင္းလဲေရး မဲခြဲရာတြင္ 
ပယ္မဲေပးသည့္ကိုယ္စားလွယ္အား စံုစမ္း 
ေဖာ္ထုတ္သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း စစ္ကိုင္း 
တိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးသန္းက 
ေျပာသည္။

ယေန႔ ဇြန္ ၁၃ ရက္က က်င္းပေသာ 
ဒုတိယအႀကိမ္ စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ ၁၄ ႀကိမ္ေျမာက္ ပံုမွန္အစည္း 
အေဝး ၁၆ ရက္ေျမာက္ေန႔ ၿပီးဆံုးခ်ိန္၌ မီဒီ 
ယာမ်ားႏွင့္ေတြ႔ဆံုခ်ိန္တြင္ ယင္းသုိ႔ေျပာ 
ၾကားခ့ဲျခင္း ျဖစ္သည္။

''ပယ္မဲေပးတ့ဲ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္ကို ကိုယ့္နည္းကိုယ့္ဟန္နဲ႔ စံုစမ္းေဖာ္ 
ထုတ္သြားမွာပါ။ လႊတ္ေတာ္ကို သိကၡာ 
က်ေအာင္ သက္သက္မ့ဲ ပယ္မဲေပးေနတယ္ 
လို႔ ျမင္ပါတယ္။ မဲမေပးတတ္တာ မဟုတ္ပါ 
ဘူး""ဟု စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒ ဦးသန္းက ေျပာသည္။ 

ပယ္မဲေပးသည့္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္အား စံုစမ္းေဖာ္ထုတ္၍ရပါက မည္သို႔ 
လုပ္ေဆာင္သြားမည္ကို ေျပာၾကားခဲ့ျခင္း 
မရွိေပ။ 

စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး အမွတ္တံဆိပ္ 
ျခေသၤ့ပံုလိုဂိုမွာ  ျပည္ခိုင္ၿဖိဳးပါတီတံဆိပ္ႏွင့္ 
ဆင္တူေနသည့္အတြက္ ေျပာင္းလဲသတ္ 
မွတ္ေပးရန္ မံုရြာၿမိဳ႕နယ္၊ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္ ေဒၚအမာၾကည္က ဇြန္လ ၁၁ ရက္ 
က အဆုိတင္သြင္းရာ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္ ၁၀ ဦးက ေထာက္ခံေဆြးေႏြးခ့ဲၿပီး 
ျပည္ခုိင္ၿဖဳိးပါတီမွ ကန္႔ကြက္ေဆြးေႏြးသူ ၂ 
ဦး၊ အႀကံျပဳေဆြးေႏြးသူ တပ္မေတာ္သား 
ကုိယ္စားလွယ္ ၁ ဦးတို႔ရွိခ့ဲ၍ လွ်ဳိ႕ဝွက္ ဆႏၵမဲ 
ေပးဆုံးျဖတ္ရာ ေထာက္ခံမဲ ၅၇ မဲ၊ ကန္႔ 
ကြက္မဲ ၄ မဲ၊ ၾကားေနမဲ ၂၃ မဲ၊ ႏွင့္ ပယ္မဲ ၁ 
မဲျဖင့္ အဆုိေအာင္ျမင္ခ့ဲသည္။  

(ကုိးကား-မဇၥၽိမ)

စစ္ကိုင္းတိုင္းအစိုးရလိုဂို 

ျပင္ဆင္ေရး  မဲခြဲရာတြင္  ပယ္မဲ

ေပးသည့္  လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္

အား  ေဖာ္ထုတ္မည္ဟုဆို
ဇြန္ ၁၃၊ ၂၀၁၈ 

ရန္ကုန္တိုင္းအစိုးရအဖြဲ႕က ယခုလ ၅ ရက္က ဘက္စုံသုံးဆိပ္ကမ္းစီမံကိန္းသစ္တစ္ခု 
စတင္ေဆာင္႐ြက္ရန္ တိုင္းလႊတ္ေတာ္သုိ႔ လုပ္ငန္းအစီရင္ခံစာတစ္ခု တင္သြင္းခဲ့သည္။  

ထုိစီမံကိန္းကို ႏိုင္ငံေတာ္၏အတိုင္ပင္ခံပုဂၢိဳလ္ ေဒၚေအာင္ဆန္းစုၾကည္၏ မဲဆႏၵနယ္ေျမ 
ျဖစ္ေသာ ရန္ကုန္တိုင္း၊ ေကာ့မႉးၿမိဳ႕နယ္၊ သရက္ေတာေက်း႐ြာႏွင့္ ကြမ္းၿခံကုန္းၿမိဳ႕နယ္ ေတာ့ 
ကလူးေက်း႐ြာၾကားတြင္ အေကာင္အထည္ေဖာ္ေဆာင္ရြက္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း အစီရင္ခံစာ 
အရ သိရသည္။ 

လက္ရွိအသုံးျပဳေနဆဲ ရန္ကုန္ဆိပ္ကမ္းႏွင့္ သီလဝါဆိပ္ကမ္းတုိ႔သည္ စြမ္းေဆာင္ႏိုင္စြမ္း 
အကန္႔အသတ္ရွိသည့္အတြက္ ဆိပ္ကမ္းသစ္တစ္ခု ထပ္မံေဆာက္လုပ္ရျခင္းျဖစ္သည္ဟု 
အစိုးရအဖြဲ႕၏ အစီရင္ခံစာတြင္ ေဖာ္ျပထားသည္။ 

ထုိအစီရင္ခံစာကုိ ရန္ကုန္တိုင္းအစိုးရ ရခိုင္တိုင္းရင္းသားေရးရာဝန္ႀကီး ဦးေဇာ္ေအး 
ေမာင္က ဖတ္ၾကားတင္သြင္းခဲ့ရာ ဇြန္လ ၁၃ ရက္ေန႔က တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္တြင္ 
မွတ္တမ္းတင္ခဲ့သည္။ 

ေရႊျပည္သာၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္(၁) လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးရန္ေအာင္မင္း(ခ)
ဦးေဂးေမာင္က အစီရင္ခံစာမ်ားကို လႊတ္ေတာ္တြင္ မွတ္တမ္းတင္ရန္ခ်ည္း လုပ္ေနသည္မွာ 
မျဖစ္သင့္ေၾကာင္းႏွင့္ ဘက္စံုသံုးဆိပ္ကမ္းႏွင့္ပတ္သက္၍ အျခားေသာအႀကံျပဳခ်က္မ်ားကို 
ေျပာဆိုခဲ႔သည္။

ထို႔အတြက္ ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးတင္ေမာင္ထြန္းက ဥပေဒအရ 
မွတ္တမ္းတင္ရၿပီး အစီရင္ခံစာျပန္လည္တင္ျပလာ၍ ဆံုးျဖတ္ခ်က္ခ်ခ်ိန္တြင္ ပယ္ဖ်က္ခြင့္ 
ရွိေၾကာင္း ေျပာဆိုခဲ႔သည္။

အဆိုပါ အစီရင္ခံစာပါအခ်က္မ်ားႏွင့္ပတ္သတ္၍ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ၁၁ ဦးက 
ဇြန္လ ၈ ရက္ေန႔ႏွင့္ ၁၁ ရက္ေန႔ (တုိင္းလႊတ္ေတာ္ ဆ႒မပံုမွန္အစည္းအေဝး ၄၂ ရက္ေျမာက္ 
ေန႔ႏွင့္ ၄၃ရက္ေျမာက္ေန႔)တြင္ ေဆြးေႏြးခဲ့ၾကသည္။  (ကုိးကား- ျမန္မာတုိင္း(မ္)၊ မဇၥၽိမ) 

ေကာ့မွဴးၿမိဳ ႕တြင္  ဘက္စံုသံုးဆိပ္ကမ္းတည္ေဆာက္ရန္ 

ရန္ကုန္လႊတ္ေတာ္မွတ္တမ္းတင္

ေဒသခံလူထု၊ ရွမ္းျပည္နယ္ သီေပါၿမဳိ႕နယ္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၊ ၿမိဳ႕နယ္အာဏာပိုင္မ်ားႏွင့္ 

ျပည္သူ႔စကားဝိုင္းက်င္းပရာ သီေပါ-ေက်ာက္မဲၾကား တုိးဂိတ္တစ္ခု ႐ုပ္သိမ္းေပးရန္ သီေပါလူထုက 

ေတာင္းဆုိခဲ့ၾကသည္။  (ကိးုကား- https://shannews.org)

သတင္းဓာတ္ပုံ


